
Proprietarul lanþului hotelier Phoenicia,
Mohammad Murad continuã sã-i demonstreze
primarului Radu Mazãre cã nu se teme sã aibã
un cuvânt de spus în ceea ce priveºte situaþia
din staþiunea Mamaia. 

Dacã foarte mulþi hotelieri sunt încremeniþi de fricã ºi nici mãcar
nu se încumetã sã ridice capul din pãmânt în faþa primarului,
Murad, care a fost nevoit sã-ºi mute o parte din investiþiile de
pe litoral în Nãvodari, îi transmite primarului cã va da în judecatã
Consiliul Local pentru încasarea taxei de irigare în condiþiile
în care serviciile care ar trebui practicate în contul taxei lipsesc
cu desãvârºite. „Plãtesc 37.000 de lei pentru cele trei luni de
sezon ºi mi se transmite cã pot sã-mi ud iarba de lângã hotel
singur. Înainte de orice, este o lipsã de respect ºi o încãlcare a
legii. Voi da în judecatã Consiliul Local pentru cã mi se încaseazã
o taxã pentru un serviciu inexistent“, susþine Murad. Cuantumul
taxei pentru irigarea a spaþiilor verzi din staþiunea Mamaia
este de 31 lei/loc de cazare/an. Taxa se încaseazã de la persoanele
fizice ºi juridice care deþin în proprietate sau folosinþã spaþii
de cazare în staþiunea Mamaia, precum ºi de la proprietarii
spaþiilor de locuit situate în staþiune. Omul de afaceri este
indignat de modul în care sunt trataþi investitorii din turism,
referindu-se ºi la taxa de protecþie legalizatã, celebra taxã de
liniºte pe care „o plãtesc probabil pentru cã exist“! Murad are
multe speranþe când vorbeºte de noua Lege a turismului ºi
spune cã normativul „nu trebuie sã dea puteri excesive Consiliilor
Locale. Plajele trebuie sã fie administrate de firme specializate.

Avem nevoie de oameni responsabili, de schimbare la nivel de
administraþie, sã nu mai fim noi hotelierii la mâna unui primar
ºi a unui Consiliu Local“. Întrebat despre ce tip de primar i-ar
trebui Constanþei pentru revigorarea turismului, Murad a
rãspuns cã singura ºansã pentru constãnþeni ºi pentru investitorii
care vor ºi nu sunt lãsaþi sã aducã bani bugetului local este un
primar sãtul, ceea ce nu este cazul actualului edil, Radu Mazãre.
Pe viitor ºi în calitate preºedinte al Federaþiei Patronatelor în
Turism, Mohammad Murad spune cã îºi doreºte proiecte ºi
parteneriate cu administraþia localã ºi dispariþia acestei relaþii
de subordonare a investitorilor în faþa unui primar. „Nu vreau
sã mai avem general, vreau sã fim cu toþii soldaþi ºi împreunã
sã încercãm sã construim o imagine nouã a turismului de pe
litoral“. (L.S.)
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Best Western Hotel Savoy este destinaþia
idealã pentru un sejur petrecut alãturi de
familie. Camerele spaþioase, restaurantul cu
specific mediterean ºi libanez ºi serviciile la cel
mai înalt standard vor transforma vizita pe
litoralul Mãrii Negre într-o experienþã din care
nu va lipsi niciun ingredient al vacanþei
perfecte. Oraºul Techirghiol

îmbracã haine de
sãrbãtoare
În  perioada 26-28 august, la Techirghiol se vor
desfãºura Zilele oraºului. Manifestarea se
desfãºoarã sub auspiciul proiectului „Sã
redescoperim Techirghiolul“, proiect co-finanþat
din Programul Operaþional Regional, Axa
prioritarã 5 – Dezvoltarea durabilã ºi promovarea
turismului.

Colonelul  Traian  Oprea,  ºeful
pompierilor  militari,  trecut  în
rezervã  

Averea ºi
interesele
inspectorului
ºef al ISU
Dobrogea

3Primarul Dumitru Bocai
face chef
Edilul oraºului Ovidiu, Dumitru Bocai, aflat la primul mandat
împlineºte astãzi 45 de ani. Om gospodar, care a dovedit în
anii de când a fost ales în fruntea localitãþii cã ºtie sã-ºi
administreze localitatea, a fost ales luna trecutã ºef al Ligii
Aleºilor Locali ai PDL, iar numele sãu apãrea, la bursa
zvonurilor ca ºi eventual candidat la ºefia PDL Constanþa, la
alegerile care au avut loc în luna martie a.c. Este proaspãt
cãsãtorit de un an cu aleasa inimii sale Cristina, naº fiindu-le
cunoscutul Daniel Buzdugan. (C.C.)
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Cina din partea
casei, asortatã cu
cele mai bune
sortimente de vinuri
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Localitatea Nicolae Bãlcescu, pavatã
pe toatã lungimea
Pânã la finele acestei luni, pe toatã lungimea localitãþii Nicolae
Bãlcescu, de o parte ºi de alta a drumului naþional 2A, va fi
finalizatã lucrarea de montare a pavelelor. Pânã la acest
moment, pavelele au fost puse pe trei sferturi din suprafaþa
totalã. Investiþia întreagã pe cei doi kilometri, cât are în lungime
comuna, se ridicã la aproximativ cinci miliarde de lei vechi.
„Investiþia a fost începutã în urmã cu mai multã vreme, însã nu
au fost bani suficienþi pentru finalizarea ei, a fost fãcutã pe
bucãþi“, spune primarul Viorel Bãlan. 
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Oltina cumpãrã
buldoexcavator cu
banii din subvenþia
de la APIA ºi face
gard la primãrie ºi
la ºcoalã

Hectare întregi care, în câþiva ani, vor da rod

excelent au fost plantate pe un teren pe care

vicepreºedintele CJC îl are cumpãrat prin licitaþie

publicã, din 2007, ºi care apare în declaraþia sa de

avere printre cele peste zece terenuri pe care le

deþine în judeþ. Avuþia de la Horia, fãcutã într-o
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La marginea comunei Horia,

la capãtul unui drum plin de

buruieni¸ de gropi, dar ºi de

mlaºtini pe mijlocul sãu,

vicele de la Consiliul

Judeþean Constanþa, Cristian

Darie, deþine câmpuri de

viþã-de-vie, culturã nouã
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Debut cu foc de tabãrã

Festivalul Naþional
pentru copii
„Farmecul Muzicii“,
în week-end, la
Lumina

Cea de-a patra
ediþie a
Festivalului
Naþional de
Muzicã Uºoarã
pentru Copii ºi
Tineret „Farmecul
Muzicii“ are loc în
acest week-end,
la Lumina, în sala
de festivitãþi a
fostei unitãþi
militare din

localitate. 

Latifundiar PSD-ist, în comunã PDL-istã

Dealurile cu viþã-de-vie de la
Horia ale vicepreºedintelui
CJC, Cristian Darie

Al treilea pe listã, la judeþ

Primarul din Rasova,
incompatibil?
Neamþu Mihalache, primar al comunei Rasova, aflat
la al doilea mandat, apare, potrivit datelor Registrului
Comerþului ca asociat ºi administrator/preºedinte al
Consiliului de Administraþie al SC Ovidunãrea
Cooperativã Agricolã SRL, firmã deschisã în luna
decembrie 2007 ºi care are ca obiect de activitate
„Cultivarea cerealelor, porumbului ºi a altor plante“. ANCHETÃ 7

Recent, a fost dat publicitãþii un
clasament al celor mai longevivi
primari de oraºe din þarã, luând
în comparaþie durata mandatelor
lor cu realizãrile pe care le au
fãcut în localitatea pe care o
conduc.

EDITORIAL 6

Claudia CANDET

Un fel de Siliºtea 2

Drumurile comunei Horia,
canale de irigaþii improvizate

Dupã ce în ediþia trecutã a „Ziua Satelor“ vã
prezentam starea deplorabilã a drumurilor din Siliºtea,

primãrie pesedistã care a primit cei mai mulþi bani
pentru lucrãri de infrastructurã din 2008 pânã în

prezent, o altã localitate din capãtul opus al judeþului
aratã ºi mai rãu,
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Echipa de fotbal a
comunei Nicolae
Bãlcescu, rezultate
din ce în ce mai
bune

Chi d ã lþi i idi t
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Dumitru Chiru
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Citiþi astãzi suplimentul 
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Proprietarul lanþului hotelier Phoenicia dã în judecatã Consiliul Local pentru
taxa de irigare

Murad: „Este de ajuns cã plãtesc taxã de
protecþie legalizatã pentru cã exist“

CCoonnttrrooaalleellee  RRAAJJAA  aauu  ddeessccooppeerriitt::  

Nouã gospodãrii din Km
5 consumau apã prin
branºamente ilegale
Exemplul oamenilor de afaceri, care consumã apã
furnizatã de SC RAJA SA fãrã a scoate un ban din
buzunare, a fost urmat ºi de consumatorii fizici, care au
decis cã pot beneficia gratis de apã la robinete. 

Penelistul Manea ºi
averea indescifrabilã
ZIUA de Constanþa vã prezintã averile consilierilor
locali, aºa cum sunt ele evaluate în declaraþiile
politicienilor. Menþionãm cã prezentarea este fãcutã în
ordinea alfabeticã a numelor. Cine nu ºi-l aminteºte pe
Victor Manea, contracandidatul lui Radu Mazãre la
alegerile din 2008, cel care a plimbat elefantul
mâncãtor de Mazãre pe strãzile oraºului? Alegerile 
le-a pierdut, dar s-a ales cu un post cãlduþ de consilier
local, din partea PNL.
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DDrriibblleeaazzãã  uunn  eevveennttuuaall  eeººeecc  aall  UUSSLL  ssaauu  aarree  pprroobblleemmee
îînn  PPSSDD

Nicuºor negociazã cu
UNPR?!

În politicã, niciodatã nu trebuie sã spui niciodatã. Ce
astãzi este bun, rumen ºi frumos, mâine poate sã fie
urât, balcâz ºi neînsemnat... cam aºa stau lucrurile ºi
în politicã. 

Iar USL, oricât de pe cai mari s-ar crede, ar putea
avea o surprizã urâtã anul viitor. An care nu este
unul oarecare, ci încãrcat de semnificaþii electorale.
Preludiul oricãrei aventuri politice are la bazã
negocierea. Motivele sunt diverse: fie omul s-a sãturat
ºi vrea în altã barcã, fie e ºantajabil, fie nu mai are
susþinere, fie din toate câte puþin, fie are de rezolvat
o problemã de naturã penalã. ªi pentru toate existã
rezolvãri. Zvonul cã preºedintele Consiliului Judeþean
Constanþa, Nicuºor Constantinescu, nu ar mai dormi
liniºtit în PSD este ceva mai vechi la fel ca ºi informaþiile
cã între domnia sa ºi primarul Radu Mazãre s-a rupt
lanþul de iubire ºi a început a rugini. Pe de altã parte,
nu poate fi ignoratã nici tandreþea, cu care, de ceva
vreme, Nicuºor Constantinescu flirteazã, evident
profesional, cu ministrul Elena Udrea, care nici ea
la rândul sãu nu a fãcut rabat de la a lãuda CJ pentru
implicarea în atragerea de fonduri europene. ªi astfel,
ne putem întoarce la originile domnului preºedinte,
atunci când bãtea cu pumnul în masã ºi explica de
ce nu a fost încântat sã devinã membru PSD. Ca sã
n-o mai lungim, pe piaþã circulã informaþii cã Nicuºor
Constantinescu ar face cu ochiul UNPR ºi viceversa.
Discuþiile s-ar fi purtat chiar cu generalul Oprea,
preºedintele executiv al UNPR. Negocierile vizeazã
susþinerea pentru un nou mandat de preºedinte de
CJ.  Deºi este greu de crezut, având în vedere
protocolul USL la nivel naþional, încurcate pot fi cãile
Domnului în 2012 când orice candidat care se ºtie
cu musca pe cãciulã ar putea avea un disconfort
serios la umbra unui dosar penal rãsucit precum
cuþitul în ranã. ªi numele lui Nicolae Moga este
vehiculat ca variantã pentru CJC, însã ofertanþii sunt
diferiþi dar mereu „împreunã“. Moga a declarat cã
l-ar tenta o funcþie pe plan local pentru cã s-a sãturat
de Parlament, însã echipa este deja fãcutã. Dacã
partidul i-o va cere, iar Constantinescu va pãrãsi
PSD, Moga probabil nu ar spune „Nu“ pentru cã „ºtie
cu ce se mãnâncã“! ((LL..SS..))


